
Van: info@mltc.nl <info@mltc.nl> 
Verzonden: dinsdag 21 maart 2023 13:25
Aan: Griffie <griffie@meppel.nl>
CC: info@bijjans.nl
Onderwerp: Bericht aan de Gemeenteraad over horecaexploitatie Bij Jans/MLTC en contacten met 
gemeente

Geachte leden van de raad,

Inleiding
MLTC is een levendige tennis- en padelvereniging in 2023. Na de introductie van de Padelsport in 
Meppel zijn we inmiddels gegroeid naar meer dan 800 leden.  We zijn een actieve vereniging met 
inmiddels vele vrijwilligers: voor het beheer & onderhoud, het organiseren van toernooien en andere 
verenigingsactiviteiten, de competities in het voorjaar en najaar,  het op orde houden van de financiën 
etc.
Ook wij hebben als vereniging de effecten gemerkt van de energiecrisis. Dit heeft ook bij ons gezorgd 
voor veel extra kosten en het gegeven dat een begroting nauwelijks sluitend te krijgen was. Wij 
bedruipen onszelf zonder bijdragen van de gemeente.

Waar we erg blij mee zijn is de nieuwe exploitatie van de horeca in het afgelopen jaar. Het is veel 
gezelliger geworden, en het verenigingsgevoel is gegroeid en bloeiend als nooit tevoren.
Bij Jans heeft sinds de overname daarbij veel geïnvesteerd in de kantine. En ook zetten zij zich actief 
in voor het organiseren van activiteiten die het verenigingsleven bevordert. Ook zijn ze een 
ontmoetingsplek geworden, en zijn er in Bij Jans ook diverse wijkactiviteiten georganiseerd voor de 
Nieuwveense Landen.

Exploitatie horeca Bij Jans
De afgelopen tijd was er weinig contact met de gemeente. Maar nu hebben we die wel.
Daarbij zijn de ervaringen niet positief. Er wordt niet dienstverlenend opgetreden.  Dat zou toch het 
uitgangspunt moeten zijn dat een gemeente blij is met een florerende vereniging en tennis- en 
padelcentrum. Echter op dit moment lijkt alles gericht op handhaving.
Wat is er namelijk gebeurd. Vorige week kreeg Bij Jans te maken met een besluit tot last onder 
dwangsom om per direct om 23.00 uur te sluiten waarbij gedreigd wordt met een forse dwangsom bij 
een overtreding. Naar aanleiding van het voorgenomen besluit was er eerder een toezegging gedaan 
om in overleg te gaan, eerst op 14 maart en daarna op 23 maart. Dat is erg rare gang van zaken zo.

De horeca exploitant Bij Jans is er bij de overname van uitgegaan dat de situatie van de afgelopen 
jaren zou worden gecontinueerd. En dat er ruimte is voor een aantal extra verenigingsactiviteiten 
gedurende het jaar. Dit sluit ook aan op de context van de paracommercie in de Drank- en Horecawet 
over voorkomen van alcoholmisbruik en eerlijke mededinging. 
Bij Jans is overigens door de Afdeling horeca van de gemeente nooit geïnformeerd of ervoor 
gevraagd in overleg te gaan over de wijze waarop een aantal activiteiten kunnen worden 
georganiseerd. De meldingsmogelijkheid voor 12 activiteiten in het kader van het Activiteitenbesluit 
geldt daarvoor ook. Dat had ook leed kunnen voorkomen.

En nu
Exploitant Bij Jans gaat geen regels van de gemeente overtreden. We hebben als vereniging wel een 
probleem tijdens de competitiewedstrijden. Op vrijdagavonden wordt er conform de richtlijnen van de 
KNLTB gespeeld vanaf 19.00 uur waarbij de wedstrijden meestal tot na 23.00 uur duren. Er is weinig 



sociaal toezicht wanneer de laatste wedstrijden worden gespeeld. Ook is er nu geen mogelijkheid 
meer een drankje te doen als een wedstrijd niet om 23.00 uur is afgelopen.
Dit lijkt ons niet een gemeente die Meppel wil zijn naar zijn verenigingen. Maar we doen wel een 
oproep om als gemeente de vereniging meer als vriend dan als vijand te beschouwen. We willen in 
overleg hoe we als vereniging en Bij Jans weer meer ruimte kunnen krijgen om een bloeiend 
verenigingsleven te bewerkstelligen, zonder afbreuk te willen doen aan belangen van de horeca in de 
binnenstad of omwonenden van ons tennis- en padelpark.
Wij vragen hiervoor aandacht bij uw raad vanuit uw controlerende rol naar het college van B&W. Wij 
horen graag bericht op welke wijze u onze e-mail aan de orde gaat stellen.

Met vriendelijke groet,

Bestuur MLTC
Bij Jans


